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Slovo starosty

Vážení spoluobčané!

Máme již téměř dva měsíce po komunálních volbách. Složení zastupitelstva i rady
je téměř shodné. Změna spočívá v nahrazení dvou mužů dvěma ženami, což je určitě
pozitivní skutečnost. My zvolení máme kromě závazku daného slibem zastupitele ještě
jednu povinnost, a to je poděkovat vám všem za projevenou důvěru a za účast ve
volbách. Přijměte, prosím, mé díky za sebe i za ostatní členy zastupitelstva. Vaše volba
nás zavazuje. Věřte, že tento úkol bereme vážně a odpovědně.

Rada i zastupitelstvo již zasedaly třikrát. Na programu byla řada záležitostí, o
nichž se dovíte z uveřejněných usnesení. Ve změně obsazení dochází od 2. ledna 2007
také na úřadu městyse z důvodu náhlého rozvázání pracovního poměru. Doufejme, že
i tato změna bude přínosem.

Jelikož větší zhodnocení práce za uplynulé období až po začátek minulého
volebního období jsem provedl v podzimním vydání zpravodaje, bude to dnešní kratší.
V posledním měsíci  byly provedeny a zkolaudovány objekty inženýrských sítí na
Trávnících, a to veřejné osvětlení, kanalizace a komunikace. Kromě detailních terénních
a sadových úprav je stavba skončena. Nám zbývá pouze uhradit práce, což je celkem
náročné, neboť se jedná o značnou částku. Po jejím zaplacení bude provedeno závěrečné
vyhodnocení akce, ale už nyní můžeme konstatovat, že byly vytvořeny podmínky pro
výstavbu 40 rodinných domů.

V uvedené lokalitě nyní zůstává k prodeji pouze 5 stavebních parcel. 35 prodaných
míst se dnes nachází v různém stádiu rozpracovanosti. Někteří stavebníci si nechávají
dělat projekty, další provádějí základy a jiní se zase snažili dovést stavbu pod střechu.
V této chvíli je 10 domů zkolaudovaných. Já bych chtěl využít této příležitosti k tomu,
abych všechny občany, kteří si v tomto roce pořídili v našem městyse bydlení, přivítal
a popřál jim hezké zítřky a příjemný život bez útrap v nových bytech i v našem městyse.

Ukončen kolaudací byl také chodník v ulici Generála Svobody a 30. dubna. Úplně
nový vzhled získala prodejna potravin pronajatá paní Anně Jánské. I příští rok zůstaneme
u této akce - dojde k výměně dlažby ve vstupu a na schodech. V současné době se
připravuje výhled na další léta celého volebního období. Z tohoto výhledu pak bude
čerpáno pro rozpočet roku 2007. Úkolů je dost. Peněz už méně.  Ujišťuji vás však, že
uděláme vše pro to, aby v rozpočtu příštího roku byly obsaženy záležitosti prioritní a
důležité.

Obec v listopadu obdržela od předsedy Parlamentu ČR pana ing. Miloslava Vlčka
původní titul městys, který nám udělil již v roce 1907 František Josef I. V příštím roce
budeme vzpomínat 100 let od této významné události. Neméně významné výročí 110
let od svého založení bude slavit náš sbor dobrovolných hasičů. Domnívám se, že tato
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jubilea by se neměla přehlédnout a že je třeba je patřičně oslavit. Věřím, že kulturní
komise rady městyse má námět k přemýšlení. V příštím roce v červenci bude opět
uspořádán cyklistický závod Nezamyslické okruhy, tentokrát jako memoriál k poctě
jejich propagátora Jaroslava Horycha.

Předpokládám, že stejně úspěšně bude organizován i další ročník
Svatováclavských slavností a celá řada již tradičně pořádaných akcí. O rozpočtu, jeho
plnění i tvorbě pro příští období budete průběžně a podrobněji informováni.

 Na závěr nechci nic víc, než vám všem poděkovat za celoroční spolupráci,
pochopení i vzájemnou toleranci při práci na obnově a rozvoji městyse.

Přeji Vám všem krásné Vánoce prožité v rodinách nebo v kruhu  Vám blízkých
osob. Do nového roku 2007 Vám pak přeji hodně zdraví, štěstí a Boží požehnání.

Jiří Doubrava

Končí rok 2006. Každý den přinesl nějakou událost. Jen ty významnější jsou zapsány
na stránkách obecní kroniky. Tak jak současný kronikář zaznamenává dnešní dění pro
budoucnost, stejně tak činili předchůdci a z jejich záznamů vám chci připomenout
několik událostí, k nimž došlo v letech končících číslicí 6, jako ten náš letošní rok.

1276 Název obce se dostal do historie zápisem v Zemských deskách. Významné
výročí jsme důstojně oslavili sjezdem rodáků a vydáním knihy popisující
historický vývoj obce až po současnost.

1656 Během třicetileté války málem došlo k zániku osady. Naštěstí se našlo
dostatečné množství nových osadníků, kteří ochotně obsadili pusté a
polozbořené usedlosti.

1836 Na řece Hané nad mlýnem ve Stržích byl na místě původního dřevěného
splavu vybudován nový kamenný, který má být nyní zrekonstruován.

1866 Nejen v naší obci, nýbrž i v širokém okolí řádila v tomto roce nebezpečná
cholera, která si vyžádala desítky, ba stovky lidských životů. U nás během
dvou měsíců zemřelo čtyřicet lidí.

1876 Majitel zdejšího zámku olomoucký arcibiskup Fürstenberk propůjčuje
k bezplatnému užívání celou budovu se zahradou řeholním sestrám řádu
sv.Hedviky, který k nám přišel ze sousedního Slezska.

1896 Zdejší farář P.Josef Wotke založil v tomto roce čtenářsko-pěvecký spolek
s názvem „Nezamysl“, jehož prapor je uložen na místní faře.

1906 Věž farního chrámu, krytá dosud jednoduchou stanovou střechou, změnila
k nepoznání svoji podobu. Byla zvýšena téměř o dva metry a na vrcholku
se objevila krásná barokní báň.

Ze stránek obecní kroniky
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1926 Zamýšlená stavba sokolovny si vynutila zasypání původního řečiště
„Staré Hané“ a vykopání nového koryta, které je již několik let ukryto pod
chodníkem za zdravotním střediskem.

1946 V měsíci červnu probíhají svobodné volby po ukončení druhé světové
války a ponižující okupaci našeho státu.Vítězí v nich Sociální demokracie
a předseda zdejší organizace je zvolen starostou obce, stejně jako před
čtvrt stoletím.

1966 Obec už není tou blátivou dědinou, kterou se po dešti nedá projít suchou
nohou. Většina ulic se chlubí novými betonovými či asfaltovými chodníky.

1986 Po dvacetiletém úsilí je konečně zkolaudován  nový pavilon v těsné blízkosti
školy z r. 1931. V březnu se do nových prostor stěhují žáci i učitelé „vyššího
stupně ZDŠ.“

2006 Co všechno se událo letos, to byste si všichni mohli ještě pamatovat.

Vše nejlepší do roku 2007 vám všem upřímně přeje „kronikář“

Víte že....?

v v podzimních měsících vzniklo několik set metrů nových chodníků s kvalitní
dlažbou a v ul.Gen. Svobody,  mezi touto ulicí a Vyškovskou, chodník spojující ul.
Nezamyslovu s Trávníky, na pravé straně ul. 30.dubna a nejvíce pak v novém
obytném souboru Trávníky.

v prodejna potravin dostala nejen novou střechu, nýbrž i nová okna, dveře i vrata,
novou fasádu s barevným keramickým obkladem a přístřešek nad vchodovými
dveřmi.

v máte možnost připojení do další nově zřízené internetové sítě.
v náš hřbitov nedávno navštívil dosud neznámý padouch, který v touze po

nepatrném zisku za odprodej barevného kovu, napáchal na patnácti hrobech
mnohonásobně vyšší škodu násilným vypáčením skleněných schránek pro uložení
uren.

v podobný darebák se vloupal do novinového stánku na peroně místního nádraží,
odkud si odnesl několik kartonů cigaret v hodnotě několika tisíc korun.

v 17. října převzal starosta obce od předsedy poslanecké sněmovny dekret, jímž se
obnovuje právo udělené císařem  Františkem Josefem I. užívat pro naši obec
název městys. První úřední razítka s tímto označením se objevila na obálkách při
komunálních volbách o tři dny později.

v v druhém říjnovém týdnu se objevily květy na dolních větvích jednoho z jírovců
/kaštanů/za plotem sokolovny.

v v druhém ročníku „Dívčího turnaje ve stolním tenisu“ prohrála naše Jitka Vítková
až ve finále s Evou Bejšovcovou z Ivanovic.
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Usnesení è. 1/2006 zastupitelstva mìstyse

z ustavujícího zasedání zastupitelstva městyse, konaného dne 29.10.2006
v klubu městyse v Nezamyslicích

I.    SCHVALUJE
1. Volbu členů zastupitelstva městyse vzešlých z komunálních voleb konaných 20. a

21. října 2006.
2. Ověřovatele zápisu a usnesení - ve složení: Zdeněk Moravec a Vladimír Ošťádal.
3. Pracovní komise:

a ) volební  - ve složení Štěpánek Ladislav - předseda
                 Mgr. Miloslava Oralová - člen

                                Bohumír Novotný - člen
b ) návrhovou  - ve složení Ing. Pavel Řezáč - předseda

                  Drahomír Crhan - člen
                                 Vladimír Novotný - člen

II.    VOLÍ:
1. pětičlenou radu městyse ve složení

starosta městyse Jiří Doubrava
místostarosta městyse Bohumír Novotný

v na Trávníku byly dokončeny kvalitní povrchy vozovek a vjezdy k novým domům.
v komunální volby probíhaly v „mírně dusném ovzduší“. Ale nakonec vše dobře

dopadlo ke spokojenosti většiny občanů.
v při hodových slavnostech se konal první ročník Mistrovství Nezamyslic v jízdě

na kolečkových bruslích.
v úspěšně proběhly už tradiční akce: Drakiáda i Rej strašidel.
v na silnici I-47 za Těšicemi byl rozšířen a zpevněn most přes Dědkůvku.
v budeme asi překvapeni v příštím roce pěti betonovými stožáry s otáčejícími se

obrovskými vrtulemi na „Hraničkách“ mezi Tištínem a Nezamyslicemi.
v nádherný strom, ozdobený žárovkami a stříbřitými řetězy byl opět získán od

Karásků, stejně jako v minulém roce, a to i pro místní část Těšice.
v v lokalitě Trávníky se objevilo 35 nových pouličních světel a teď nám

v Nezamyslicích stojí a svítí více než 200 sloupů veřejného osvětlení.
v do Nezamyslic mezi nás zavítal kouzelník. Škoda, že přišlo více „přespolňáků“ než

našich rodičů s dětmi.
v každou středu se na hodinku schází několik mladých děvčat a maminek v Klubu

městyse, aby si zacvičily jógu.
Bohumil Outrata
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z jednání zastupitelstva městyse, konaného dne 27.11. 2006
v kanceláři starosty městyse Nezamyslice

I.   SCHVALUJE
1. Složení a volbu návrhové komise, volbu ověřovatelů zápisu a zapisovatele.
2. Uzavření smlouvy o úvěru ve znění indikativní nabídky České spořitelny, a.s. na

poskytnutí dlouhodobého investičního úvěru ze dne 23.11.2006, varianty B.
Nabídka je přílohou tohoto zápisu. Smlouva o úvěru bude uzavřena s Českou
spořitelnou, a.s. výše úvěru 3 mil. Kč. + zbývající část úvěru poskytnutého
Komerční bankou a.s., na koupi nákupního střediska, úroková sazba pevná na
dobu 5 let ve výši 3,53 % p.a., splatnost úvěru do 11/2011, účelem je dofinancování
výstavby “ZTV k RD Nezamyslice - Trávníky” a doplacení úvěru u Komerční
banky, a.s. na koupi nákupního střediska.

3. Uzavření smluv o budoucí kupní smlouvě na pozemky a nemovitosti v majetku
ČD zrušené tratě Nezamyslice - Morkovice pro k.ú. Těšice a Nezamyslice s tím, že
cena bude  předmětem dalších jednání.

4. Rozpočtové provizorium na leden, popř. únor r. 2007 a to ve výši 1/12 loňského
ročního rozpočtu.

5. Složení jednotlivých výborů, komisí a školské rady a odměny za výkon funkce
členů zastupitelstva, členů a předsedů komisí a výborů podle přílohy tohoto
usnesení.

6. Zrušení výběrového řízení na IV. etapu dostavby základní školy a vypsání nového
výběrového řízení.

Usnesení è. 2/2006 zastupitelstva mìstyse

člen rady městyse MUDr. Marcel Šmíd
člen rady městyse Ing. Vlastimil Michlíček
člen rady městyse Ladislav Štěpánek

III.  JMENUJE:
1. Oddávající ve složení Jiří Doubrava, Bohumír Novotný, MUDr. Marcel Šmíd

IV.   BERE  NA  VĚDOMÍ
1. zprávu o výsledku volební komise komunálních voleb v Nezamyslicích,

konaných ve dnech 20. a 21. 10.2006.
2. složení slibu členů zastupitelstva městyse, jako podmínku pro vznik mandátů.
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II.   UKLÁDÁ:
- starostovi:
     vypracovat bilanci výdajů - splátek úvěru na nákup prodejny potravin s ohledem

na příjmy z pronájmu prodejny potravin provozované p. Jánskou.

III.  BERE NA VĚDOMÍ
1. Informaci starosty o činnosti městyse za uplynulé období.

Nìco o myslivosti

Pomalu se blíží konec roku a je třeba zhodnotit, jaký ten rok 2006 pro myslivce
vlastně byl.

Pro naši členskou základnu, která má 18 členů, to byl rok především pracovní. Jak
sami víte, zima byla dlouhá a na sníh nadmíru bohatá. Prověřila, jak jsme připraveni
fyzicky i materiálně na plnění našich povinností a každodenní přikrmování zvěře. Musíme
poděkovat AGD Tištín, které nám odprodalo větší množství sena, když zásoby z našich
zdrojů nestačily.

Sotva skončila zima, již jsme se připravovali na Jarní zkoušky ohařů a malých
plemen, jejichž organizací nás pověřil Okresní výbor ČMMS v Prostějově. Tyto zkoušky
se konaly v měsíci květnu na kynologickém hřišti v Nezamyslicích a veřejnost se zde
mohla seznámit s přípravou psa na loveckou upotřebitelnost. S příchodem léta jsme
začali s materiální přípravou na zimu. Každý člen má svěřeno krmné zařízení, o které se
musí starat. Znamená to nasušit určité množství sena a zabezpečit jadrné krmivo. Po
zkušenostech ze zimy 2005-2006 jsme přistoupili k výstavbě sedmi velkokapacitních
seníků po celé naší honitbě.

Měsíc září proběhl ve znamení Podzimních zkoušek ohařů a malých plemen, které
jsme tentokrát pořádali na chatě hasičů ve Víceměřicích. Organizace i samotný průběh
byl kladně hodnocen veřejností i OV ČMMS Prostějov. Teď máme příležitost poděkovat
všem sponzorům za příspěvek na obě naše akce.

V současné době probíhá lovecká sezóna. S jejími výsledky vás seznámíme
v některém dalším vydání Hvězdičky.

Ještě se musíme zmínit o jednom problému, který nás trápí. Jde o pohyb osob
s volně puštěnými psy po celé honitbě. V letních měsících je třeba zabezpečit klid pro
vyvádění mláďat a v zimě zase musíme zabránit energetickému oslabení organismu a
následnému úhynu zvěře. Proto vás žádáme o ohleduplnost a kontrolu nad svými psy
při vycházkách do přírody.

Na závěr chceme popřát všem našim spoluobčanům klidné prožití vánočních
svátků a pevné zdraví v roce 2007.

Vladimír Soušek
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Nezamyslické mažoretky v roce 2006

Rok 2006 byl pro Nezamyslické mažoretky rokem překážek, ale i úspěchů. Nejstarší
děvčata se v období plesové sezóny představila na několika plesích v okolí, jako
například v Určicích, Vrchoslavicích, Němčicích nad Hanou, Nezamyslicích atd. V měsíci
dubnu nás čekala soutěž v Bělotíně. Jednalo se o postupovou soutěž spolku IMA
(International Majorettsport Association). V květnu jsme se zúčastnily další soutěže
v Holešově, která byla mnohem lépe zvládnutá jak po organizační, tak i po kulturní
stránce. Tuto soutěž uspořádala organizace NBTA (National Baton Twirling Associa-
tion). V červnu jsme pak s Dechovým orchestrem mladých z Němčic nad Hanou jely
na víkend do německého Thumu na
Festival dechových orchestrů a
mažoretek. Zde jsme spolupracovaly
i s Pražskými mažoretkami. V období
prázdnin nás pak čekalo mnoho
vystoupení, jako např . Srazy
rodáků, Mikroregion Němčicko se
baví, oslavy SDH atd. Také jsme jely
na týdenní soustředění do Lipníka
nad Bečvou, kde jsme zažily pěkné
chvíle pouze v „babském“ kolektivu.
V krásném podzimu jsme měly
vystoupení v nedalekém Kojetíně,
kde nás pozvala na předvolební kampaň dechová kapela Věrovanka z Věrovan, která
s námi od srpna spolupracuje. Od října 2006 jsme zahájily nový školní rok. Počet
členek vzrostl na 58.

Malé Mini orionky     4-6 let       počet členek 19
Nezamyslické orionky   7-10 let       počet členek 18
Nezamyslické mažoretky 10-15 let       počet členek 18
Počet vedoucích   2 + 1 ekonomka.
Další informace můžete čerpat také na našich webových stránkách:
www.smart-web.cz/nezamyslickemazoretky

Děkujeme všem za podporu a spolupráci v letošním roce. Přejeme Vám krásné
prožití adventu i svátků vánočních a do nového roku jen to nejlepší.

Jana Snášelová - vedoucí

http://www.smart-web.cz/nezamyslickemazoretky
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TJ Haná Nezamyslice

Vážení spoluobčané,
s blížícím se závěrem letošního roku bilancuje každá organizace

i jednotlivci uplynulé období. Nejinak je tomu i v naší TJ. Každá
akce v naší obci na kulturním, sportovním i společenském poli je
kvitována našimi občany s povděkem. Trochu nás mrzí, že činnosti,
jež jsou v naší obci zakořeněné desítky let a mnoho se o nich nepíše
a nehovoří, jsou občanskou veřejností tak trochu brány jako okrajová
záležitost několika jedinců na úkor celé obce. Do této oblasti, alespoň
podle odezvy z řad našich občanů, padla i naše TJ, která údajně žije
na úkor rozpočtu obce. Je mou povinností tento mýtus alespoň

z mého pohledu uvést na pravou míru.
Málokdo z našich občanů ví, že pro splnění cílů všech našich mužstev, a to 6

mužstev, z nichž 4 jsou ve věkové kategorii do 18 let, musí výbor zabezpečit minimálně
120 akcí (zápasů), z toho polovinu na hřištích soupeřů. Jedná se v tomto případě jen o
mistrovské zápasy. Vezmeme-li v úvahu tréninky našich reprezentantů a přátelských
utkání, jež jsou nezbytná pro přípravu na soutěže, dobereme se k dalšímu číslu, a to
600. Mimo tuto naši hlavní činnost se zapojujeme do takřka všech akcí kulturního a
společenského žití v naší obci. Pořádáme tři plesy, hodovou zábavu, pravidelné
sportovní hodové odpoledne, kdy si zahrají všechny generace našich členů, včetně
bývalých  hráčů i dívek a žen, turnaj sklenářských firem, jež se stal již tradicí a zúčastňují
se jej sklenáři i výrobci plastových oken především z Moravy apod.

Na naši činnost potřebujeme zajistit cca 300 000,-Kč, jež nás stojí provoz kabin
(voda, plyn, elektřina), výplata rozhodčích, platby autokarových zájezdů všech mužstev,
nákup dresů, míčů na hru a trénink. Jedna sada dresů představuje částku cca 15 000,-
Kč, hrací míč 800-1000,- Kč. Tato částka je doposud kryta pouze z peněz, jež sežene
výbor organizace z příspěvků, výtěžků z fotbalových utkání, dotací ČSTV, z výnosů
kulturních akcí a především sponzorských darů. Z obecního rozpočtu je hrazena
výhradně údržba hřiště. V letošním roce jsme poprvé měli správu hřiště ve vlastní režii
a z ušetřených peněz jsme navrhli obci spoluúčast na zakoupení traktorku na zkvalitnění
naší práce na údržbě hřiště a také, a to především, pro použití v zimním období na
údržbu a průchodnost chodníků a cest v naší obci.

O tom, že se snažíme obci šetřit peníze pro údržbu technického zázemí, svědčí i to,
že máme kabiny pojištěny, i když se jedná o majetek obce a kompletní oprava unesené
střechy vichřicí byla hrazena z této pojistky. V letošním roce výbor požádal o dotaci na
ministerstvu školství a tělovýchovy na rekonstrukci kabin v celkové výši 2 500 000,-
Kč. Dotace nebyla poskytnuta v celkové výši, ale i částka 1 300 000,- Kč zcela určitě
přispěje ke zvýšení kulturnosti prostředí pro jednotlivá mužstva. Ten, kdo chodí kolem
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hřiště, určitě zaznamenal zvýšený stavební ruch kolem šaten, který by měl být ukončen
velmi záhy. Pro příští rok žádáme o celkovou částku 7 000 000,- Kč na výstavbu tribunky
na protější straně kabin. Samozřejmě není nikde psáno, že peníze budou k dispozici, ale
jen vyřizování formalit pro tyto žádosti zabralo spoustu volného času našich členů a
samotná realizace předem avizovaného dotačního titulu znamenala 10 cest do Prahy a
vzápětí vždy po návštěvě ministerstva úpravu rozpočtu na základě snižování částky
dotací. Výstavba udírny a jejího zastřešení byla letos také v režii klubu.

Hodnocení ve sportovní oblasti bude určitě předmětem valné hromady, jež se
uskuteční v sobotu 13. ledna 2007.

Předesílám jen radost z mládežnických mužstev. Přípravka je již druhým rokem
nejlepší v okrese. Zásluhu na tom má zcela jistě trenér pan Jan Machálek, který dokázal
mimo jiné přitáhnout ve větším počtu rodiče. Bohužel tito nám s postupujícím věkem
svých ratolestí s pomocí končí a u dorostu zůstává na všechnu práci jen trenér pan
Miroslav Pina. V žákovské kategorii máme již druhým rokem mladší a starší žáky v župním
přeboru. Trenéry jsou pan Radek Drmola a pan Zdeněk Kvapil. Zbývající dvě mužstva
jsou 1. a 2. družstvo mužů. První mužstvo hraje spodní část středu tabulky župní
soutěže, druhé mužstvo usiluje o postup ze 4. třídy okresní soutěže. O postup se snaží
ve své třídě také mužstvo dorostu.

Závěrem bych chtěl poděkovat všem našim aktivním členům, vedoucím, trenérům,
celému výboru a hráčům za poctivou práci pro klub, která sice není na veřejnosti až tak
vidět, ale o to je náročnější na čas. Všem našim příznivcům patří poděkování za přízeň
a pomoc, kterou nám prokazují i ve chvílích, kdy se vše nedaří.

Dovolte mi vyjádřit přesvědčení, že v příštím období najde více našich občanů
cestu na naše akce. Vždyť vidět sportovní zápal u mládeže potěší srdce v každém
věku.

Všem našim spoluobčanům přeji příjemné prožití svátků vánočních a mnoho
úspěchů v roce 2007.

 Drahomír Crhan

Už tu máme zase prosinec a s ním přichází vidina vánočních svátků. Pro většinu
z nás jsou to dny plné klidu, pohody, dobré nálady, setkávání se s blízkými. A ještě
jedna věc k Vánocům neodmyslitelně  patří – rozzářené dětské oči nad první sněhovou
vločkou nebo u vánočního stromku.

Zářící dětské tváře najdeme i v ústavu sociální péče. I tam děti prožívají své malé
každodenní radosti, ale i povinnosti. A právě k nim patří i povinnost školní docházky.

Škola byla pro postižené děti zřízena už před sedmi lety. Dnes zde pracují tři třídy
speciální školy a do nich dochází celkem 21 dětí s kombinovanými vadami, o které se
stará šest pedagogických pracovníků.

Nìco o speciální škole
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Děti se „učí“ podle osnov Rehabilitačního vzdělávacího programu pomocné školy
a každé z nich má svůj individuální program. Vyučování se nedá příliš srovnávat
s běžnou výukou, vždyť v lavicích najdeme děti s dětskou mozkovou obrnou, které se
mnohdy nemohou zcela samostatně pohybovat, jiné mají Downův syndrom, jež silně
poznamenává duševní i tělesný vývoj, další žáčci jsou postiženi závažným autismem.
Smyslem práce s dětmi je naučit je orientovat se ve společnosti, zvládnout základy
sebeobsluhy, rozvíjet smysly, pohybové dovednosti a schopnosti.

Pobyt dětí ve speciální  škole má velký přínos pro obohacení jejich života. Každá
maličkost, kterou se děti naučí, je považována za velký úspěch. Pracovat s těmito
dětmi vyžaduje velkou trpělivost, jejich dovednosti je nutné neustále procvičovat a
prohlubovat. Práce učitelek s dětmi, které se jen s obtížemi dokáží vyjádřit, je náročná,
vyžaduje nejen mimořádnou míru trpělivosti, ale především  lásku a skutečný vztah k 
dětem. Odměnou za to jsou právě ty vděčné a rozzářené dětské oči.

Kolektiv učitelek speciální školy

Po velmi úspěšné loňské sezóně a získání bronzových medailí na Mistrovství ČR
se letošní ročník naší dvojici mužů oddílu kolové hrající ve složení Petr Přikryl-Radim
Lepka tolik nevydařil.

V extralize skončila dvojice na 6. místě, ve finále Českého poháru obsadila 4.
místo. Díky velmi dobrým loňským výsledkům si však kluci zajistili účast v seriálu
turnajů Světového poháru. Absolvovali čtyři turnaje, ve kterých startovali vždy nejlepší
mužstva Německa, Rakouska, Švýcarska, Belgie, Francie, Japonska a dalších zemí.

V prvním a druhém turnaji v německém Sangerhausenu a švýcarském Oftringenu
obsadila nezamyslická dvojice 6. místa. V dalším kole ve švýcarském St. Gallenu skončila
na 8. místě a v posledním turnaji v Ailingenu v Německu vybojovala 7. příčku.

V žákovské kategorii se začíná velmi dobře prosazovat dvojice Lukáš
Prusenovský-Jiří Přikryl, kteří se v příštím roce budou určitě umísťovat mezi nejlepšími
dvojicemi ve své kategorii.

Libor Košař

Kolová SC PRIMA Nezamyslice v roce 2006

V naší MŠ pracujeme podle Rámcového programu pro předškolní vzdělávání,
který umožňuje široké spektrum možností výchovně-vzdělávacího působení na děti.

Letos je v MŠ výrazná skupina 3-4 letých dětí, chodících na 4 hodiny denně. 10
předškoláků je cíleně připravováno k zápisu do 1. třídy.

Dětem nabízíme vyžití v zájmových kroužcích – hudebním, dramatickém, sborovém

Mateøská škola
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zpěvu a ve výuce anglického jazyka. V nejbližší době bude zprovozněn počítač pro
děti, který jistě najde bohaté využití.

Program dětem zpestřujeme pravidelnými návštěvami divadelních představení
v Němčicích nad Hanou, často přijíždí pohádka za námi do MŠ.

Již tradicí se stala setkání s dětmi z MŠ Mořice na cyklostezce, motivovaná ročními
obdobími – Drakiáda, Čertoviny aj.

V průběhu školního roku připravujeme s dětmi veřejná vystoupení – besídky
k Vánocům, ke Dni matek, Vítání jara, Stužkování předškoláků a jiné. Naše nejmenší
mažoretky pochodují již tradičně na Svátku hudby v Němčicích nad Hanou.

15. března 2007 budou naši předškoláci poprvé vystupovat na prknech
opravdového divadla v Prostějově na přehlídce mateřských škol „Mateřinka 2007“
s muzikálem „O Šípkové Růžence“. A čeká nás spousta další práce. Musíme také obhájit
prvenství z Olympiády mateřských škol, která proběhla letos v červnu na hřišti
v Doloplazích a kde naši malí sportovci získali zlatou medaili.

Držte nám palce a nejlépe – přijďte nás povzbudit. Vždyť jiskřičky radosti a štěstí
v dětských očích za to stojí!

    Hana Gregorová
vedoucí učitelka MŠ

Naše jednotka v uplynulém období nezahálela a byla využívána od začátku až do
konce roku. V té chladnější části roku jsme získávali teoretické vědomosti. Nováčci
prodělali výcvik s dýchací technikou a potvrdili to písemnou, ústní i praktickou
zkouškou na centrále HZS v Prostějově. Ostatní členové jednotky také nelenili.
Procvičovali se v požární taktice, zdravovědě a připravovali se fyzicky na zásahy a jiné
mimořádné události. Naši velitelé a strojníci se zúčastnili několika školení a výcviků
pořádaných HZS. Každý člen jednotky věnoval této práci přes 470 hodin – ať už to
bylo při výcviku nebo při údržbě na technice a hasičském zařízení.

   Naše jednotka vyjela v tomto roce celkem k 19 zásahům, z toho byly 2 požáry,
16x šlo o technickou pomoc a 1x jednotka zasahovala při úniku nebezpečné chemické
látky. Celkově lze konstatovat, že se jedná o 50% pokles počtu zásahů oproti roku
2005. Na tento jev působí několik aspektů, a to zejména zastaralá technika, která je v
havarijním stavu a našimi členy je označována jako muzejní skanzen a neodpovídající
výstroj zasahujících hasičů. Sice se na těchto nedostatcích pracuje, ale příliš pomalu a
někdy až slimáčím tempem. Zkrátka – jednotka městyse Nezamyslice je pozadu s výstrojí,
výzbrojí i s vozovým parkem. Přitom by stačila vyšší počáteční investice a pak se dá
pomalu obměňovat zastaralé vybavení za nové, což si myslím, že už není tak finančně
náročné.

Je třeba se však dívat do budoucna. Příští rok je jubilejní a náš sbor oslaví

SDH Nezamyslice - hodnocení roku 2006
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110. výročí od svého založení. Na tuto oslavu se musíme řádně připravit.
   V roce 2007 se také budou dodělávat kurzy pro strojníky, velitele a pilaře. I

nadále se chceme připravovat jak teoreticky, tak i po fyzické stránce, abychom obstáli
i v náročných zásazích. Též chceme zakoupit novou výstroj a výzbroj odpovídající
předpisům a zaručující bezpečnost hasičů.

   Závěrem chci poděkovat všem svým chlapům ze zásahovky za odvedenou
práci a obětavost. Vážím si toho a velice to oceňuji.

   Vám ostatním občanům městyse Nezamyslice přeji klidné vánoční svátky a
šťastný nový rok 2007.

     Petr Dostál
velitel Hasičského sboru městyse Nezamyslice

Náš malý příspěvek do vánočního vydání Hvězdičky bych ráda začala
poděkováním Úřadu městyse Nezamyslice a panu starostovi za přidělení 10 kusů
nových počítačů s tiskárnou, dataprojektorem a s připojením na internet. Radost žáků
z tohoto rozšíření možností práce na PC je obrovská.

Nedávno zahájila svou činnost školská rada. V této radě jsou 2 zástupci městyse
Nezamyslice, 2 zástupci z řad rodičů a 2 zástupci pedagogů. Školskou radu vede JUDr.
Dana Račanská.

Učitelé usilovně pracují a spolupracují na tvorbě vlastních školních vzdělávacích
programů, podle kterých se začnou učit děti 1. a 6. ročníku od září 2007. Děti i rodiče –
těšte se. My učitelé se těšíme.

Na závěr si dovolím vyslovit jedno přání Ježíškovi – uskutečnit slibovanou etapu
přístavby naší školy v co nejkratším čase.

Za 259 žáků, 20 pedagogických pracovníků, 8 správních zaměstnanců a paní
hospodářku přeji všem čtenářům Hvězdičky ŠŤASTNÝ A VESELÝ NOVÝ ROK 2007.

Jitka Rudyková
  zástupkyně ředitele MZŠ

Masarykova základní škola Nezamyslice

Základní organizace chovatelů poštovních holubů Nezamyslice má k dnešnímu
dni 8 členů. Po organizační a sportovní stránce je začleněna do Oblastního střediska
chovatelů poštovních holubů „Haná“ Olomouc, kde je začleněno 14 organizací
s počtem 170 chovatelů.

Chovatelé poštovních holubù hodnocení r. 2006
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Po sportovní stránce soutěžíme v Mistrovství ZO Nezamyslice, Mistrovství OS
Haná – pásmo západ, s počtem 95 chovatelů, Mistrovství OS Haná celková – 170
chovatelů, Mistrovství Moravy – 250 chovatelů a Mistrovství Moravy a Slezska
dlouhých tratí – 712 chovatelů.

V roce 2006 sestával závodní plán ze dvou nácviků, 17 závodů tuzemských a 7
závodů zahraničních.
Pořadí chovatelů v Mistrovství ZOCHPH Nezamyslice:
1. Jaroslav Uličný 4 883,70 bodů
2. Lubomír Crhan 2 965,90 bodů
3. Jan Soušek 2 583,76 bodů
4. Josef Tydlačka    915,73 bodů
5. Jan Látal    802,15 bodů
6. Josef Štěpánek    606,73 bodů
7. Rostislav Petr    394,48 bodů
8. Bohumil Svozil    203,46 bodů

Umístění členů ZO Nezamyslice v Mistrovství OS Haná pásmo západ - 95 chovatelů:
 3.  Jaroslav Uličný 4 794,58 bodů
20. Lubomír Crhan 2 928,69 bodů
24. Jan Soušek 2 735,05 bodů
57. Jan Látal 1 031,20 bodů
58. Josef Tydlačka    976,51 bodů
73. Josef Štěpánek    550,66 bodů
76. Rostislav Petr    415,34 bodů
81. Bohumil Svozil    190,50 bodů

Umístění v celkovém pořadí OS Haná – 170 chovatelů:
    7.  Jaroslav Uličný 4 623,11 bodů
  41. Lubomír Crhan 2 730,80 bodů
  47. Jan Soušek 2 559,06 bodů
108. Jan Látal    959,26 bodů
112. Josef Tydlačka    829,84 bodů
137. Josef Štěpánek    476,32 bodů
143. Rostislav Petr    392,95 bodů
153. Bohumil Svozil    179,53 bodů

Mistrovství Moravy pásma střed – 250 chovatelů:
  67. Jaroslav Uličný  520,494 bodů
236. Lubomír Crhan  179,420 bodů
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Mistrovství Moravy a Slezska – 712 chovatelů:
520. Jaroslav Uličný  161,521 bodů

Jako každým rokem i v letošním roce byl „zlatým hřebem“ závodní sezóny závod
z přímořského letoviska Oostende v Belgii. Vzdálenost z tohoto města do Nezamyslic
je 1 033 km. Start tohoto závodu byl 1. července v 10.00 hodin. Počasí v místě startu:
polojasno, severovýchodní vítr, 20oC.

V závodním čase dolétli holubi do Nezamyslic v tomto pořadí:
1. holubice př. Lubomíra Crhana druhý den 17 hodin 19 minut 35 vteřin
2. holub př. Lubomíra Crhana druhý den 18 hodin 12 minut 28 vteřin
3. holub př. Jaroslava Uličného druhý den 20 hodin 08 minut 53 vteřin
4. holub př. Jana Souška  třetí den   06 hodin 32 minut 09 vteřin
5. holub př. Lubomíra Crhana  třetí den   07 hodin 33 minut 37 vteřin
6. holub př. Jaroslava Uličného  třetí den   12 hodin 40 minut 43 vteřin

Jan Soušek
předseda ZOCHPH Nezamyslice

Kynologický klub v Nezamyslicích

V tomto roce jsme díky vzájemné spolupráci s Rottweiler klubem ČR pořádali jarní
a podzimní chovatelské akce: svody dorostu a bonitace. Akce proběhly bez sebemenšího
problému – stejně jako v předchozích 4 letech. Osvědčenému kolektivu obětavých
lidí, kteří tyto akce připravují, bych ráda dodatečně poděkovala.

Stejné akce proběhnou i v příštím roce (první již 28.4.2007 od 9.00 hodin), kde
jsou srdečně zváni všichni milovníci pejsků nebo našeho výborného uzeného.

Naši členové se během roku zúčastňují národních i mezinárodních zkoušek, závodů
a výstav.

Někteří se věnují ukázkám výcviku pro děti v MŠ, ZŠ a letních táborech.
Dá se všeobecně říci, že soužití se psem dává mnoho možností realizovat sebe a

své dovednosti a v neposlední řadě pomoci začínajícím radou nebo názornou ukázkou
výcviku.

Závěrem chci popřát hodně trpělivosti našim novým členům. Příklad si mohou
vzít z našeho nejdéle registrovaného člena pana Petra Dostála, který je aktivním členem
již od založení kynologického klubu v Nezamyslicích a který v prosinci oslavil krásné
kulaté jubileum. Gratulujeme.

Magda Moravcová
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Pozvánka na plesovou sezónu 2007

Jménem TJ Haná Nezamyslice a SDH Nezamyslice vás chci srdečně pozvat na
následující plesy v naší sokolovně:

Sobota 27.1.2007 Sportovní ples Hudba: PROFIL Přerov
Sobota 17.2.2007 Hasičský ples Hudba: ANIMO BAND p. Štěpánka
Pátek    2.3.2007  Maškarní ples (TJ Haná)
Sobota   3.3.2007 Dětské šibřinky (TJ Haná)

Josef Beneš
    člen kulturní komise

Hvězdička, čtvrtletník obce Nezamyslice. Redaktoři: členové OZ, pracovníci OÚ, kronikář
obce Bohumil Outrata a ostatní dopisovatelé z řad členů organizací a občanů obce; grafická
úprava: Ing.arch. Lukáš Doubrava; tisk a vydavatel: OÚ Nezamyslice, Tjabinova 111; vydáno
18. prosince 2006.

 

 

 

 

 

 

Farnost NEZAMYSLICE vás všechny zve na

Vstupné dobrovolné!
Výtěžek z dobrovolného vstupného bude věnován na obnovu

nezamyslických varhan.

KOSTEL SV. VÁCLAVA
V NEZAMYSLICÍCH

 

 


